
Transportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 187
Hvornår betragtes studenterkørsel i veteranlastbiler som værende ”erhvervs-
mæssig”, og hvornår gør den ikke – jf. også spm. 43-45, TRU alm. del
(2014-15)? Ligger skillelinjen mellem udgiftsdækning og fuld lønudbetaling –
eller hvor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Nonbo@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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